
    BRM.0012.4.2.2014 
 

Protokół nr 44/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 18 lutego 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

oraz w siedzibie Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

, zakończyło się o godz. 10
20

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji, Pan Henryk 

Procek, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są 

prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2013 r. 

2. Rozliczenie inwestycji realizowanych ze środków Unii Europejskiej  

za lata 2011 – 2013. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Sytuacja ekonomiczna Ośrodka Sportu i Rekreacji i zamierzenia  

na 2014 r. 
 

Henryk Procek – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Rozpoczynamy obrady Komisji Budżetu i Finansów. Proponuję przesunąć pkt 1 

– sprawozdanie z działalności Komisji za 2013 r. Rozpoczniemy od pkt 2, 

następnie sprawy wymagające opinii Komisji i sprawozdanie z działalności 

Komisji za 2013 r. 

 

 

Kto z Państwa jest za wprowadzeniem takiej zmiany? 

 

Jednogłośnie (2 radnych za) 

 

Porządek obrad: 

1. Rozliczenie inwestycji realizowanych ze środków Unii Europejskiej  

za lata 2011 – 2013. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2013 r. 
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4. Sytuacja ekonomiczna Ośrodka Sportu i Rekreacji i zamierzenia  

na 2014 r. 

5. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich 

Pani Naczelnik przedstawiła materiał „Rozliczenie inwestycji realizowanych  

ze środków Unii Europejskiej za lata 2011 – 2013. 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Henryk Procek – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Czy wszystko przebiega zgodnie z planem? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich 

Tak. 

 

Henryk Procek – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Czy są jeszcze pytania do przedstawionego materiału? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za przyjęciem materiału na temat: „Rozliczenie inwestycji 

realizowanych ze środków Unii Europejskiej za lata 2011 – 2013”? 

 

Jednogłośnie (2 radnych za) 

 

Komisja przyjęła przedstawiony materiał. 

 

Ad. 2 
Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014 wraz z załącznikami  

i uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokółu. 

 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Dodam jeszcze, że w ubiegłym roku zgłosiliśmy wniosek o pozyskanie środków 

w wysokości ponad 1 mln zł. W styczniu było rozstrzygnięcie – otrzymaliśmy 

mniejszą kwotę. 28 lutego będą negocjacje. Projekt „Inwestycja bez ryzyka” 
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będzie realizowany w 5 gimnazjach. W związku z tym pracujemy nad jeszcze 

jedną uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do tego projektu. 

 

Henryk Procek – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

A licea przystąpiły do tego projektu? 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji, Kultury i Sportu 

Nie. Potrzeba 15% środków własnych. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są inne pytania? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2013? 

Jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Oddaję głos Panu Naczelnikowi Gąsiorkowi. Proszę o przedstawienie projektów 

uchwał. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2013 r. wraz z 

załącznikiem i uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Starosta chce otworzyć izbę wytrzeźwień. Czy był jakiś wpływ działania izby  

na problem alkoholizmu? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

To nie jest działalnie profilaktyczne. To działalność własna gminy. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

W uchwale są dane na temat alkoholizmu. Ponawiam pytanie, czy był jakiś 

wpływ? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Nie umiem odpowiedzieć na to pytanie. To nie ma związku – izolacja osób 

nietrzeźwych a profilaktyka to dwie różne sprawy. Nie może być przeniesienia 

na skutki. Likwidacja izby wytrzeźwień nie ma wpływu na wzrost alkoholizmu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są inne pytania? 

Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za rok 2013? 

Jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Pan Naczelnik przedstawił projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2014 r. wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są pytania? 

Wrócę do tematu izby wytrzeźwień. Jak Miasto może się do tego 

ustosunkować? Czy to uprzykrza życie? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Nie możemy wiązać tego z programem profilaktycznym. Brak izby wytrzeźwień 

nie ma wpływu na profilaktykę. To problem bezpieczeństwa – wrasta 

zagrożenie. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

W jaki sposób jest rozwiązywany ten problem? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

W stosunku do osób leżących na ulicy – patrol je zabiera. Komisja wspierania 

problemów alkoholowych podejmuje działania. Izolowanie osób nietrzeźwych 

w obiekcie to coś innego. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

A jeżeli policja nie zabierze takiej osoby? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Nie wiem, nie znam takiego przypadku. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy znane są problemy ze szpitalem i brakiem miejsca? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

To nie ma przeniesienia do tej działalności. Rozwiązywanie problemów 

alkoholowych to nie izba wytrzeźwień. Ilość osób pijanych statystycznie jest 

porównywalna do lat ubiegłych. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czyli izba wytrzeźwień nie ma negatywnego wpływu na funkcjonowanie 

Miasta? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Tak. Izbę wytrzeźwień można stworzyć w miastach powyżej 50 tys. 

mieszkańców. Likwidacja izby wpłynęła na funkcjonowanie Miasta, bo osoby 

były izolowane. Szpital i Policja nie sygnalizują problemów. Nie łączyłbym 

likwidacji izby wytrzeźwień ze zwiększeniem spożycia alkoholu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy kolejność przyjmowania na izbie przyjęć w szpitalu się zmieniła? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia 

Te osoby są obsługiwane w pierwszej kolejności. To kwestia organizacji izby 

przyjęć. Wcześniej była wstępna weryfikacja. Została stworzona ogrzewalnia 

dla osób, które nie mogą być przyjęte do schroniska. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze pytania? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 r.? 

 

jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Pani Naczelnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2014 r. 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia,  

na które dofinansowanie jest przyznawane wraz z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są pytania? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie ustalenia na 2014 r. planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  

za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane? 

 

jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Promocji i Sportu 

Pani Naczelnik przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnic wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokółu. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są pytania? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 
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Kto z Państwa jest za przyjęciem sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego? 

 

jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja przyjęła przedstawione sprawozdanie. 

 

Ad. 3 
Wraz z materiałami na Komisję otrzymali Państwo sprawozdanie z działalności 

Komisji. Czy są uwagi? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Budżetu  

i Finansów za rok 2013? 

 

jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2013 r. stanowi załącznik nr 9  

do protokółu. 

 

 

Ad. 4 
Zgodnie z porządkiem obrad, II część Komisji została przeprowadzona  

w siedzibie Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Pani Dyrektor przedstawiła informację „Sytuacja ekonomiczna Ośrodka Sportu  

i Rekreacji i zamierzenia na 2014 rok”. Bazą przygotowanego materiału jest  

sprawozdanie finansowe Rb-30 składane do Miasta. Sytuacja ekonomiczna 

Ośrodka jest dobra. Od 2011 r. systematycznie spadają przychody własne, 

szczególnie na basenach mimo, że ceny są takie same, są upusty i rabaty. 

Maksymalne obłożenie w ferie – 700 osób, ale nie ma równego obłożenia. 

 

Materiał „Sytuacja ekonomiczna Ośrodka Sportu i Rekreacji i zamierzenia na 

2014 rok” stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 

 

Henryk Procek 

Czy jest potrzeba stworzenia nowego lodowiska? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Nie ma potrzeby, by powstało kolejne lodowisko. Lepiej obłożone jest nowe – 

Lodolandia, gorzej Lodino. 
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Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Z czego wynikało małe obłożenie? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Mniejsza tafla, bliskość szkoły. To było dobre lodowisko, kiedy nie było innego. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Dlaczego nie przeniesiono rolby? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Garaż jest przy Gimnazjum nr 3 i nie można przenieść. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy można wystawić lodowisko na Rąbinie? Często korzystają z lodowiska 

dzieci i mają problem z dojazdem. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

To nie zmieni wpływu anomalii pogodowych. Może byłoby więcej 

użytkowników, jednak sens ma budowa lodowiska zadaszonego. Przydałoby się 

koło skateparku. Mamy pomysł na lodowisko pasywne. Technologia pozwala na 

oszczędzanie energii. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Na „Delfinie” jest pompa ciepła? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Nie, ciepło jest z ZEC-u i solarów. Chcemy wybudować centrum pasywne  

w Mątwach. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Proszę powiedzieć coś o technologii Hydropach. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Jest to metoda oszczędzania – uzdatniania wody. Daje to oszczędności w chemii 

basenowej. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

A modernizacja Hali Widowiskowo – Sportowej? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Planujemy instalację dźwiękowego systemu ostrzegania, w planach jest również 

monitoring, termomodernizacja, wymiana stolarki okiennej, elewacja,     
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parking, wyrównanie płyt, instalacja cieplna, remont układów nagrzewnic  

w hali. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy modernizacja „Delfina” jest już zakończona? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Budynek jest już ocieplony, elewacja i stolarka nowa. Pozostało jedynie 

zmodyfikowanie układów solarów. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy Terma jest na plusie? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 

Tak. Koszty w zimie też są. Rok został zakończony z małym plusem. 

Przygotowujemy podwyżkę cen – w pierwszym roku nie było podatku  

od nieruchomości. 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto z Państwa jest za przyjęciem materiału „Sytuacja ekonomiczna Ośrodka 

Sportu i Rekreacji i zamierzenia na 2014 rok”? 

 

jednogłośnie (3 radnych za) 

 

Komisja przedstawiony materiał przyjęła. 

 

Ad. 5 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji 

Czy są sprawy do omówienia? Nie ma. W związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Maciej Szota 

 
 

Protokółowała 
 

Renata Gołkowska 

 


